
Beste Sandra,

In de RV van december hebben wij gevraagd om de evaluatie van het armoedebeleid te agenderen 
voor de commissievergadering.
Onze onderbouwing is dat wij benieuwd zijn naar de uitwerking (en prioritering) van de 
aanbevelingen en hoe ook de andere fracties hierover denken. En de conclusies van de evaluatie zijn 
de moeite waard 
om in de commissie te bespreken.

Met dank.

Groet,

Fractie PvdA-GroenLinks
Henk van de Wetering


